
DAHİLİ TIP BİLİMLERİ MEZUNİYET ÖNCESİ TIP EĞİTİMİ DEĞERLENDİRME TOPLANTISI 

 

Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Alparslan Kuş, Dekan Yardımcısı Prof. Dr. Ayten Yazıcı, Dahili Tıp 
Bilimleri Anabilim Dalları Başkanları, Mezuniyet Öncesi Eğitim Komisyonu Başkan ve 
yardımcısı, Mezuniyet Sonrası Eğitim Komisyonu Başkanı ve Fakülte Sekreteri Durmuş İmat’ın 
katılımı ile 29 Kasım 2023 tarihinde Dekanlık toplantı salonunda Akademik Kurul öncesi 
değerlendirme toplantısı yapıldı.    

Bölüm Başkanları için Dekanlık içerisinde bir yer ayrılması talebi iletildi ve yeni başlayanların 
dekan, dekan yardımcılarına tanıtılması, genç öğretim üyelerine eğitim ile ilgili eğitimlerin 
verilmesi gerektiği belirtildi. 

Dekan tarafından akreditasyon, OSCE gibi konularda öncü konumunda olduğu vurgulanan 

Çocuk Hastalıkları AD, Çocuk Hastanesi binasında özveri ile çalıştıklarını ama kendilerini orada 

öksüz hissettiklerini dile getirdi. Özellikle hematolojide çatıdan akmalar nedeni ile mantar 

enfeksiyonlarının oluştuğu, hasta yatırılamadığı, polikliniklerin fiziki koşullarının kötü (ısıtma 

problemi..) olduğu belirtildi. Ayrıca mecburi hizmet nedeni ile yandalların tercih edilmediği, 

ana branşların puanlarının çok düştüğü vurgulandı.   

Maddi kaygılar nedeni ile öğretim üyesi bulmakta sorunlar yaşandığı, aynı nedenlerle uzman 

ve asistanların üniversite yerine şehir hastanelerini tercih ettikleri ve üniversitelerin kan 

kaybettiği belirtilerek üniversiteye mecburi hizmet kadroları sağlanması istendi. Göğüs 

Hastalıkları, Adli Tıp, Pediatrik Hematoloji, Halk Sağlığı tarafından akademik kadro talepleri de 

dile getirildi. 

Bazı bölümlerde (nöroloji..) asistan sayısının çok arttığı, öğretim üyesi sayısı az olduğu için tez 

konusunda sıkıntılar yaşandığı ifade edildi. Ayrıca asistanların kılık kıyafetleri konusundaki 

rahatsızlık da dile getirilerek önlük giyilmesi gerekliliği belirtildi.  

Dönem V’te 8 kez aynı şeyin anlatıldığı dile getirilerek düzenleme yapılması talep edildi. Ayrıca 

Sosyal derslerin önemli olduğu ama öğrenci katılımının az olduğu belirtildi. Eğitimde 

motivasyon kaybının olduğu, tüm AD’nın katılımı ile eğitim sisteminin sistematik olarak 

yapılandırılması, Eğitim Sistemi Değişikliği anketi önerisi iletildi. Çok disiplinli çalışmalar, ortak 

seminerlerin yapılabileceği ve Halk Sağlığı AD’nın bu konuda desteğe hazır olduğu belirtildi. 

Bazı bölümlerin (Psikiyatri, Pdiatri, İç Hastalıkları..) simülasyon merkezini eğitimde kullandığı 

ve öğrencilerin bundan keyif aldıkları iletildi. 

Ayrıca kurulların akademi için önemine vurgu yapılarak kurullara sahip çıkılması, 

mekanizmaların işletilmesi gerektiği belirtildi. 

Öğretim üyeleri için sosyal alanların eksikliği, var olanların yetersizliği (tenis kortunda soyunma 

alanı yok..) dile getirildi ve sosyal faaliyetler (spor..) için de alan talebinde bulunuldu. Ayrıca 

otopark ile ilgili sıkıntılar dile getirildi. Daha önce verilen Tıp Fakültesi amblemli önlüklerin 

tekrar verilmesi talebi iletildi. 

 


